



LAPORAN LIPUTAN MEDIA

RABU / 4 DISEMBER 2018

- 1. GANTI TANAH TANI KONTAN**
 - **SINAR HARIAN**

DISEDIAKAN OLEH :
CAWANGAN KOMUNIKASI KORPORAT
(MADA)

Ganti tanah tani kontan

Petani usahakan tanah milik kerajaan negeri secara haram

SAIFULLAH AHMAD & NORMAWATI ADNAN

IPOH

Kerajaan Perak akan mengenepi tanah-tanah bersesuaian untuk diberikan kepada petani kontan yang selama ini mengusahakan tanah milik kerajaan dan syarikat berkitan kerajaan (GLC) secara haram.

Menteri Besar, Datuk Seri Ahmad Faizal Azumu berkata, langkah itu bagi memastikan mereka yang bergantung hidup dengan pendapatan

hasil tani dapat meneruskan kehidupan.

Bagaimanapun menurutnya, kumpulan petani itu perlu memberi kerjasama dan akur berpindah ke tapak pertanian baharu apabila mereka diperlukan untuk berbuat demikian.

"Petani-petani kontan ini perlu lebih perhatian dan kerajaan sedang kenalpasti kawasan-kawasan terlibat dengan bantuan Adun-Adun, cumanya jika diberi (tanah) ia mungkin di kawasan berbeza dan perlukan mereka berhijrah, perkara ini perlu dilakukan secara bersama," katanya menjawab soalan tambahan dikemukakan Dr Ko Chung Sen (DAP-Kepayang).

Ahmad Faizal berkata, isu melibatkan penerokaan tanah haram bagi tujuan pertanian memang menjadi ke-



Ahmad Faizal pada sesi Sidang Dewan Negeri, semalam.

bimbangan kerajaan sekarang.

Katanya, selain membantu petani kontan, pendirian kerajaan juga jelas akan mengambil tindakan tegas terhadap petani korporat yang menduduki tanah se-

ra haram tanpa memberikan apa-apa pulangan hasil kepada kerajaan negeri.

"Dalam masa kita membantu golongan memerlukan, kerajaan juga ambil tindakan tegas kepada mereka yang ambil keuntungan be-

giu besar hasil menduduki tanah haram ini," katanya.

Menjawab soalan lisan dikemukakan Mohd Akmal Kamarudin (Pas-Selama), beliau berkata, sejak 2012, sebanyak 12,668 kelulusan lesen menduduki sementara

info

Kerajaan juga akan ambil tindakan tegas terhadap petani korporat yang duduki tanah secara haram.

(LMS) telah diberikan melibatkan keluasan tanah hampir 10 juta ekar.

Menurutnya, kerajaan negeri pada ketika ini dalam proses memberikan hak milik tanah kepada lebih 3,000 plesen LMS dengan syarat tanah-tanah ini bukanlah rizab sungai atau jalan.

"Kelulusan ini kebanyakannya melibatkan daerah bersempadanan dengan pantai di daerah Kerian, Larut Matang Selama, Manjung, Hillir Perak dan Bagan Datuk," katanya.